
 
 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

 

 

PROTOKOLL 2025-04-01 

 

Plats: Microsoft Teams, kl. 13-16 

 

Närvaro:  ☒ Helena Nyman 

 ☒ Emma Björklund 

 ☒ Anders Wisén 

 ☒ Miho Ishii 

 ☒ Josefien Delrue 

  

☒ Henri Börjesson 

☒ Katja Hunn 

☒ Annie Nygård Stark 

☒ Helena Falk 

☒ Mikael Johansson

1. Mötets öppnande 

Helena N öppnar mötet.  

 

2. Presentationsrunda 

a. Helena N välkomnar Anders från Länsstyrelsen Stockholm till styrelsen. Jobbar 

med kart/GIS sen 1999, har varit verksam vid LM, SKB, SL, Sundbybergs stad 

och nu Länsstyrelsen i Stockholm. Första kontakt med GISS 2013 vid 

anställning på SL. 

b. Övriga medlemmar presenterar sig. 

 

 

3. Konstituering 

a. Styrelsen konstituerar sig enligt följande: 

 
Ordförande:  Helena Nyman (valdes på årsmöte) 

Vice ordförande:  Helena Falk 

Ekonomiansvarig:  Henri Börjesson 

Sekreterare:  Annie Nygård Stark 

Webbansvariga:  Emma Björklund och Anders Wisén 

E-postansvariga:  Josefien Delrue och Mikael Johansson 

LinkedIn-ansvariga:  Katja Hunn och Miho Ishii 

 

b. Firmatecknare: 

 

Ordförande Helena Nyman och ekonomiansvarig Henri Börjesson utses till 

firmatecknare var för sig. 

 

Föreningens postadress är:  

GISS 

c/o Ragn-Sells Treatment & Detox AB 

Att: Helena Nyman 

Box 952 

191 29 Sollentuna 

 

4. Ekonomisk rapport 



 

 

Henri rapporterar status. Fakturor för medlemsavgifter har precis skickats ut. 

Ändring av behörigheter från Mikael G till Helena N pågår, det mesta är klart. 

 

5. Uppföljning genomförda aktiviteter 

a. Årsmöte/seminariedag 

Positiv återkoppling från deltagare. Uppskattat med nytt format med 

debattlikande forum om open source. Feedback att talarna hade kunnat få 

stämma av med varandra så det inte blev upprepningar. 

Gärna kaffe på förmiddag också. 

Ska vi ha enkel enkät på årsmöten? Vi beslutar att testa live menti vid ett 

evenemang framöver så får vi direkt feedback, enkät bra till större event som 

studieresan 

 

6. Kommande aktiviteter  

a. AW Metria: 2 april: allt är klart 

 

b. Studiebesök/Lilla studieresan  

Mikael har fått napp hos SCB Solna, 13 maj från kl 15.00. Kan ta emot 50 

personer. Två timmars föreläsning. Vill ha förslag på vad de kan berätta om: 

- Vilka datamängder de har, DESO (i relation till Nyko), vilka är deras 

användare, vad har de för uppdrag, visa vad de gör för kartor/hur de 

använder GIS, statistik inom områdena Miljö, Energi, Befolkning. Trender 

över tid, historia? Kvalitetssäkring. Var får de data ifrån? 

 

Norrenergi, Svenska kraftnät, Länsförsäkringar, har tackat nej.  

MSB: GIS sitter i Karlstad (Annie har fått sekundär info om att de ej tar emot 

studiebesök). 

 

Förslag att fråga om andra föreläsare innan 15.00: Polisen, Solna Stad, 

Rymdbolaget, Sthlm vatten. 

 

Vi kan eventuellt vara i restaurangen på TrV, i så fall upplägg typ: 

12.30-13.30 Lunch TrV 

13.30-14.30: Föreläsare, se förslag ovan (tid beroende på plats) 

14.30-15.00: Förflyttning 

15.00-17.00: SCB 

 

Deadline: Programmet behöver ut i slutet av nästa vecka 17-18 april. 

 

c. Utredning:  

Förslag på ämnen: 

• Konkreta tillämpningar av GeoAI 

• Geodata och Informationssäkerhet/informationsklassning (uppföljning 

- KrisGIS och från förrförra året) 

• Systemstöd för smartare användning av geodata (från förra året) 

• Eget förslag 

 

 

Grov tidplan: 

Utkast klart under april, 5 maj på styrelsemöte tas beslut. Annie skriver 

förslag, bollar med Helena F. 
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d. Stora studieresan 

Budget 280 000 kr. 

• Förslag i enkät: Helsingfors, Köpenhamn, Göteborg, Tyskland, 

Island. 

• Förslag från styrelsen: Norrköping (QGIS-konferens där i år), Åre - 

svårt att få program, Karlstad - MSB, Kiruna - GISS var där 2019, 

Gotland - svårt att få program.  

 

Förslag 

Göteborg: Göteborgs stad, DTCT, Havs- och Vattenmyndigheten, 

Lindholmen Science Park, Chalmers, Onsala, Swepos. Göteborgs hamn. 

 

Köpenhamn: SL, Datadelningsmyndigheten, Köpenhamn stad, Köpenhamns 

Universitet. Europeiska miljöbyrån, DHI (motsv. till SMHI), Open Data DK. 

 

Norrköping: SMHI, Sjöfartsverket, Polisen. 

 

En tanke kan vara Sverige vartannat år och utomlands vartannat år. Katja ber 

resebyrån initialt att ta fram grov uppskattning av pris för resa, boende och 

mat för Göteborg och Norrköping. 

 

7. Övrigt 

a. GISS hemsida 

Ändringar behöver göras på hemsidan:  

1. Stipendier, information om att vi ej delar ut i år.  

2. Bli medlem: Vi beslutar att ta bort kartan. 

3. Nya medlemmar: GeoNatura, MetaSolutions, Hafslund, Norrtälje vatten 

och avfall, samt ev. Nacka vatten och avfall 

 

Henri har uppdaterat lista på Storegate över medlemmar förutom Norrtälje 

vatten och avfall, och Nacka vatten och avfall. Hemsidan uppdateras mot den 

listan. 

 

b. Kartverket Hamar besök i Sthlm 

Josefien förmedlar kontakt, Värmdö har sagt ja. Finns info om oss på GISS 

hemsida. Helena N kollar om Mikael G har en ppt från Oslo eller tekniska 

museet. 

 

c. Samverkan Geoforum – GISS 

Info från Mikael. Geoforum vill ha ökat samarbete med sina medlemmar. Vår 

nytta: Lokal på Drottninggatan, max 50 pers i matsal samt mindre mötesrum. 

Fråga från oss till Geoforum: kan GISS-medlemmar gå på deras seminarier när 

vi är medlemmar i geoforum? 

 

Vad skulle GISS och Geoforum kunna samverka kring? 



 

 

Spontan reaktion: att det blir lite krångligt med lokalt kontra nationellt uppdrag i 

en samverkan. GISS har samverkan med Storstockholms geodataråd som har 

lokal förankring. 

Förslag: Geoforum kan hålla en AW eller berätta om sin verksamhet på event 

som GISS ordnar? 

 

Hur skulle Geoforum kunna hjälpa GISS? 

Geoforum anlitades som kansli åt GISS för 10-15 år sedan. Fördel: frigör tid till 

annat arbete inom styrelsen. Nackdel: risk för fördröjning i samband med 

uppdatering på hemsida, medlemsutskick etc. 

 

d. Diverse:   

Combify: föreläsa om hur de använder öppna data från LM, tex digitala 

detaljplaner? 

Förslag från Gabriel Hirsch: workshop för GISS-medlemmar ”Hur man kan 

använda FME?”. 

Länsstyrelsen: GIS och avfallsbrott uppslag för AW? 

Emma har jobbar med att visa brottsstatistik på Deso-områden. 

Höst AW: tema ”brott”? 

 

8. Nästa möte 

• 5 maj 

• 13 juni Fysiskt inkl. lunch 

 

Fråga till nästa möte: Ska vi ta lunch i augusti i samband med styrelsemöte i stället för i 

juni?  Helena N skickar bokning onsdag eller torsdag v 34. 

 

 
 

 

 

Helena Nyman, ordförande

 

Annie Nygård Stark, sekreterare 
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BILAGA: Att-göra-lista 

Att göra Ansvarig 

Fråga SCB om vi kan vara där innan Mikael 

Fråga Solna om studiebesök innan SCB Anders 

Fråga Polisen om föredrag den 13 maj Annie 

Fråga Rymdbolaget om studiebesök den 13 maj Miho 

Skriva texter om utredningarna Annie, Helena F 

Undersöka vad det kostnader stora studieresan Katja 

Kolla om matsalen på TrV är ledig den 13 maj Miho 

Info om nya medlemmar på webbsidan Emma, Anders 

Info om nya medlemmar på LinkedIn Miho, Katja 

Info om ny styrelseledamot (Anders) på webbsidan Emma, Anders 

Info om ny styrelseledamot (Anders) på LinkedIn Miho, Katja 

Hafslund: Kontakta dem för info om på LinkedIn Miho, Katja 

Återkoppla till Geoforum om förslag på ev. GISS-AW samt fråga 

om GISS-medlemmar kan gå på deras event. 

Mikael 

Återkoppla medlemsavgift till NVOA Helena N 

Fråga Mikael G om GISS-presentation till presentation för 

kartverket hos Värmdö. 

Helena N 

Ta bort kartan på fliken ”bli medlem” från hemsidan  Emma, Anders 

Skicka ev. backlog på ”att göra” på hemsidan till Emma och Anders Helena F  

Skicka bokning för styrelsemöte i augusti Helena N 

 

 

Kvarstående från tidigare protokoll: (kolla om dessa är avklarade nästa möte) 

Att göra Ansvarig 

  

  

  

  

 

 


